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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Az MSZP képviselői tisztában vannak a 44-es út fejlesztésének jelentőségével?"
címmel a Házszabály 90 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Csillag István
gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Varga Zoltán, Békés Megye Képviselő-testülete elnöke szerint azért nem fejlesztik az
M44-es utat - mert ellentétben a 6-os úttal, mely egy számjegyű - mert az két
számjegyű . Ezzel a hatalmas tárgyi tévedéssel, tájékozatlansággal és érdektelenséggel
azt bizonyította az MSZP képviselője, hogy a Békés megyében élők helyzetével,
ennek az útnak a jelentőségével egyáltalán nincs tisztában .

Az MSZP képviselői tisztában vannak a 44-es út fejlesztésének jelentőségével?
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